



DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

communiqué

No: 81
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

OCTOBER 25, 1979
LE 25 OCTOBRE 1979

INDEPENDENCE OF ST. VINCENT AND THE GRENADINES

Secretary of State for External Affairs Flora MacDonald announced today that Senator G. I. Smith will represent the Canadian Government at the Independence celebrations of St. Vincent and the Grenadines. St. Vincent and the Grenadines, which has been one of the West Indies Associated States since 1969, becomes independent on October 27, 1979.

As is customary on such an occasion, an independence gift consisting of Canadian books and films will be presented on behalf of the Canadian Government to the Honourable Milton Cato, Prime Minister of St. Vincent and the Grenadines.

During his visit, Senator Smith will also represent Canada for the official handing-over of the new Arnos Vale Airport terminal building which was constructed with Canadian Government assistance.

* * *

INDÉPENDANCE DE SAINT-VINCENT-ET-LES-GRENADINES

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, Flora MacDonald, a annoncé aujourd'hui que Monsieur le Sénateur G. I. Smith représentera le gouvernement canadien à l'occasion des fêtes marquant l'indépendance de Saint-Vincent-et-les-Grenadines. L'un des Etats associés des Indes occidentales depuis 1969, Saint-Vincent-et-les-Grenadines accédera à l'indépendance le 27 octobre 1979.

Comme il est d'usage dans les occasions de ce genre, un présent sera offert au nom du gouvernement du Canada à l'honorable Milton Cato, premier ministre de Saint-Vincent-et-les-Grenadines. Il s'agit d'ouvrages et de films canadiens.

Pendant sa visite, Monsieur le Sénateur Smith représentera aussi le Canada à la cérémonie marquant la cession officielle du nouvel aéroport d'Arnos Vale, construit avec l'aide du gouvernement du Canada.